

《动森》1月出生的岛民们的图标头像登场 更换时间截止到2月7日9时59分

今天2023年1月10日(星期二), Nintendo Switch Online上的“任务&礼物”中开始配信Nintendo Switch用游戏《集合啦!动物森友会》中登场的庞乔、千岁、莎莉、席恩等1月出生的岛民们可爱的图标头像和背景、照片等。



The banner features the Nintendo Switch Online logo in the top left. On the left side, there is a graphic with the text 'あつまれ どうぶつの森' (Animal Crossing: New Horizons) and '1月が誕生月の島民のアイコンパーツ' (Icon parts for islanders whose birthday is in January). The main part of the banner displays eight circular icons of islanders: a blue rabbit (Pompo), a penguin (Senzo), a purple cat (Sally), a penguin (Shy), a yellow bird (Pompo), a white pig (Senzo), a purple bird (Sally), and a blue goat (Shy). Below the icons, there is a small line of text: 'これらはユーザーアイコンの作例です。入手できるアイコンパーツは時期により異なります。' (These are examples of user icons. The icon parts that can be obtained vary by time period.) At the bottom, there is a red gift icon followed by the text 'ミッション&ギフト' (Mission & Gift) and '配布期間：2/7(火) 9:59 まで' (Distribution period: 2/7 (Tue) 9:59).

感兴趣的玩家可以使用白金积分去兑换奥。截止日期：到2023年2月7日(星期二)9点59分。

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16733314925771.html>